Lunch Time Free Parking - F&B Outlets List 午市免費泊車優惠-餐飲商戶名單

Fast 'N' Feast 美食薈萃*

Café de Coral 大家樂

KFC

Pepper Lunch 胡椒廚房

Satay King 沙嗲王

TamJai SamGor 譚仔三哥

Yoshinoya 吉野家

Sweets & Delicacies 甜點獻禮 / 精選食品*

A-1 BAKERY

Arte by Padaria

Bee Cheng Hiang 美珍香

Châteraisé

COMEBUYTEA

COVA Cake-Chocolate Shop

GODIVA

Häagen-Dazs

hana-musubi 華御結

Hooman

Kee Wah Bakery 奇華餅家

Kew+ Cake

LIFETASTIC Patisserie

LUCULLUS 龍島

M&S Food

Nespresso

See's Candies

TenRen's Tea 天仁茗茶

Twelve Cupcakes

Venchi

Wine Shop Enoteca

Asian Delights 亞洲味覺*

ANA Gura 穴蔵

ASAM Chicken Rice 亞參雞飯

Bliss Chinese Cuisine by Wang Jia Sha 王家沙·花好月圓

EXP

Greyhound Café

Gyu-Kaku 牛角

Jasmine 八月花

JIRO RAMEN 次郎拉麵

KONJIKI HOTOTOGISU 金色不如帰

Men Wah Bing Teng 敏華冰廳

Modern Shanghai Imperial 御·家上海

Moon Palace 望月樓

On-Yasai 温野菜

Pho Le 錦麗

sen-ryo 千両

Tai Er Chinese Sauerkraut Fish 太二老增子酸菜魚

Tasty Congee & Noodle Wantun Shop 正斗粥麵專家

Tong Tong Town 仝堂茶聚

Tonkichi 當吉日式吉列豬排專門店

Western Wonders 西式美饌*

Amaroni's New York Italian

COVA Caffè

Dan Ryan's Chicago Grill

FIVE GUYS

simplylife

Va Bene Italiano

Café Chic 咖啡茶敘*

Boutique by The Grand

Café&Meal MUJI

J.S. FOODIES

LADY M NEW YORK

Luckin Coffee 瑞幸咖啡

McDonald's 麥當勞

Pret A Manger

Starbucks Coffee 星巴克

TANG TANG DESSERT SHOP 糖糛甜品店

TeaWood Café 茶木·台式休閒餐廳

Terrace in seaside

THE COFFEE ACADEMICS

Terms and Conditions:

- 1. This offer is only applicable to car entering the carpark between 11 am and 2 pm (Monday to Thursday, except public holidays) and cars parked on Level P1 to P3 of Festival Walk Car Park.
- 2. All parking offer must be redeemed within at LG2 Concierge between 11 am and 11 pm.
- 3. Customers are required to present a maximum of two machine-printed original same-day transaction receipts and designated electronic payment receipts (the "Eligible Transaction Documents") from Festival Walk F&B outlets. Customers who only present transaction receipts (or designated electronic payment receipts) will not be accepted. For mobile payment, customers are required to log in to the mobile payment app and show the transaction(s) (screenshot is not accepted) for verification.
- 4. Designated electronic payment methods only include credit card, debit card, EPS, UnionPay, Octopus, Alipay, Apple Pay, BOCPay, FPS, Google Pay, Huawei Pay, Mi Pay, Octopus Wallet, PayMe, Samsung Pay, Tap&Go, TNGWallet, UnionPay app and WeChat Pay or other stored value facilities under the regulatory supervision of "Payment Systems and Stored Value Facilities Ordinance" (Cap.584) (the "Designated Electronic Payment Method"). Other payment methods (including but not limited to cash, cheque or cash vouchers/coupons/gift certificates/gift cards/stored-value cards/any kind of electronic cards from Festival Walk or its tenants) are not eligible for redemption under any circumstances.
- 5. Receipts from 7-Eleven, SF Express, purchase of Festival Walk Gift Card, mobile shopping apps, online/mobile food delivery apps, internet purchases, mail orders, phone orders, car shows, exhibitions, roadshows, charity donations, bank transactions, insurance, investment, finance services, telecommunication services, membership fees, medical centre, office tenants' transactions, exchanges/refunds, split transactions, bill payments, Octopus re-loads and receipts that have already been used to redeem car park offers from Festival Walk tenants will not be accepted.
- 6. If the customer presents an eligible receipt for an installment payment or for an amount used to pay a partial sum/deposit, only the amount that has been fully paid can be counted toward the total spending amount of the day.
- 7. Customer Service Officer will stamp on the observe side all Eligible Transaction Document presented for Parking Offer redemption and the receipts with stamps cannot be used for a refund at the relevant tenants' outlets. FW2011 reserves the right to photocopy Eligible Transaction Documents for verification.
- 8. Should the customer wish to get a refund from a receipt that has been redeemed for the Parking Offer, the customer must first settle the relevant parking fee to Festival Walk (2011) Limited ("FW2011") at LG2 Concierge.
- 9. Each set of Eligible Transaction Documents can only be redeemed by one private car once.
- 10. The Parking Offer cannot be exchanged or redeemed for cash.
- 11. Each private car is eligible to redeem the Parking Offer once only per day and each car can enjoy a maximum of 6 hours of free parking per day. The Parking Offer will be applied on the first hour of parking.
- 12. LG2 Concierge provides free parking registration only. The parking fee will be counted upon vehicle exiting from the carpark. No refund will be given if you make the payment before registering fee parking privileges or after exiting from the car park.
- 13. For every additional hour parked beyond the promotion period, the regular hourly rate of HK\$24 (Mondays to Thursdays) / HK\$26 (Fridays to Sundays and Public Holidays) will apply.

^{*} Designated Tenants are subject to change without prior notice. 指定商戶名單如有變更,恕不另行通知。

- 14. All Parking Offer cannot be used in conjunction with other promotions. (Except for member bonus points redemption or Elite Member Exclusive).
- 15. Details of promotional offers are subject to change or cancellation without prior notice.
- 16. Car Park Terms and Conditions apply.
- 17. Staff of FW2011 and Festival Walk tenants are not eligible to participate in this promotion.
- 18. In case of any disputes, FW2011's decision shall be final.

優惠條款及細則:

- 1. 此優惠只適用於上午 11 時至下午 2 時(星期一至星四·公眾假期除外)進入又一城停車場及停泊在又一城 P1至 P3 層之車輛。
- 2. 如欲享用此優惠,顧客須於上午 11 時至晚上 11 時期間於 LG2 層顧客服務處辦理登記手續。
- 3. 辦理登記手續時,顧客(即消費本人)需出示當日於又一城餐飲商戶消費的機印發票正本及相應之指定電子錢付款存根正本(最多可累積兩張即日機印發票及相應之電子錢付款存根)(「合資格收據」)方可換領免費泊車優惠。如顧客只出示商戶機印發票(或只出示指定電子錢付款存根),恕不能換領泊車優惠。如有關交易以手機程式付款,顧客須即時登入手機應用程式並出示交易記錄作核對,恕不接受截圖。
- 4. 指定電子錢付款方式只限信用卡、扣賬卡、易辦事、銀聯卡、八達通卡、支付寶、Apple Pay、BOC Pay、轉數快、Google Pay、Huawei Pay、MiPay、八達通銀包、PayMe、Samsung Pay、拍住賞、TNG 電子 錢包、UnionPay 手機應用程式、微信支付及任何受《支付系統及儲值支付工具條例》(第584章) 規管的 其他儲值支付工具。恕不接受其他付款方式(包括但不限於現金、支票或又一城禮品卡及其商戶的現金券/禮券/禮物卡/儲值卡/任何類別電子卡)。
- 5. 恕不接受經由 7-Eleven、順豐速運、購買又一城禮品卡、手機購物程式、網上/手機外賣應用程式、網上購物、郵購、電話訂購、汽車展銷、展覽場地、慈善捐款、銀行服務、保險服務、投資產品、金融服務、電訊服務、會籍費用、醫務中心、寫字樓交易、換貨、退貨/退款、分拆簽賬、帳單繳費、八達通卡增值之發票及已於又一城商戶換領泊車優惠之收據。
- 6. 如顧客出示之合資格收據屬分期付款或金額用以繳付部份款額/訂金,只有已繳付之金額方可計算於當日消費總金額內。
- 7. 辦理登記手續時,顧客服務主任將會于所有合資格收據正面蓋上「已換領」印章於以作識別用途,已被蓋印的收據不能于相關商戶用作退款之用。同時,「又一城 2011」有權複印合資格收據及/或記錄合資格收據上 之資料以作核實之用。
- 8. 顧客如欲向商戶申請交易退款,必須先親身到 LG2 層顧客服務處向又一城(2011)有限公司(「又一城 2011」)清繳有關泊車費用。
- 9. 每套合資格收據只可供一車輛換領泊車優惠乙次。
- 10. 泊車優惠不可更換或兌換現金。
- 11. 每車輛每日最多只可換領此泊車優惠乙次及每車輛每日最多可享共 6 小時免費泊車優惠,而此泊車優惠將用作扣取車輛入閘後首小時之泊車費用。
- 12. LG2 層顧客服務處只作優惠登記,不作截數或繳費,直接出閘車輛之泊車費用將以其實際出閘時間計算。如 客人於未成功登記優惠前付款及出閘,本公司將不安排退款。
- 13. 如停泊時間超過優惠時數,所有其後之泊車費用將會以一般泊車收費以每小時港幣 24 元 (星期一至四) / 港幣 26 元 (星期五至日及公眾假期)計算。
- 14. 所有泊車優惠不可同時使用 (以會員積分兌換或 Elite 尊享除外)。

- 15. 優惠細節如有任何更改或取消,恕不作另行通知。
- 16. 受停車場條款及細則限制。
- 17. 「又一城 2011」及又一城商戶之職員均不能參加此優惠。
- 18. 如有任何爭議,「又一城 2011」保留一切之最終決定權。